
REFERAT FRA MØTE I PROGRAMUTVALGET 08. DESEMBER 2011, KL. 15-17,  

SEMINARROM ØST, G71  

 

Til stede: Morten Rykke, Dag Ørstavik, Anne Eikeland, Trond Halstensen, Amanda Daljord 

Endresen, Ragnhild Henriksen 

 

Fra administrasjonen: Henriette Kleivane 

 

Forfall: Amna Saeed, Jon Egil Fiane   

 

Kommentar til innkalling: ingen 

 

Kommentar til dagsorden: ingen 

 

Saker til eventuelt: dato for møter neste år 

 

1. Orienteringssaker 

a. Saker i klagenemnda 

 

b. Studentsaker 

 

c. Studieplanarbeide 

Seminar 17.-18. januar. 

Endring i arbeidsgruppe/styringsgruppe. Morten Rykke og Henriette Kleivane 

er overført fra arbeidsgruppen til styringsgruppen. Lars Olav Skare er tatt inn i 

arbeidsgruppen som administrativ støtte. Det skal også rekrutteres inn noen 

yngre vitenskapelige samt studenter inn i arbeidsgruppen. 

 

d. Flytting av propedeuten 

Ser ut til at det meste av utstyret man ønsker kommer på plass. Noe blir 

montert i mars 2012. Demounit på propedeuten blir montert her for utprøving. 

Mulighet til å overføre fra unit til skjerm. Halstensen spurte om mulighet for 

3D. 

Det nye ferdighetssenteret vil ha plass til 44 studenter 

 

e. UiO utreder mulighet for digital eksamen. Dette er nå prioritert inn i IHR under 

plangruppen studier. 

 

 

 

2. Studentsaker 

 

 

  
3. Saker til behandling 

 

a. Podcast av forelesninger på 8. semester våren 2012 

Ønske fra studenter som skal på utveksling om podcasting av vårens 

forelesninger på 8. semester. Legges ut på Fronter. Aud 1 og 2 er klargjort for 

podcasting.  

Unntatt offentlighet: offl § 13 jf fvl § 13  



 

Skaare: vil møte motstand. Ekstra utfordring at forelesningene er på engelsk. 

Kan handouts dekke behovet for studentene?  

Henriksen: kan være stort sprik mellom forelesning og handouts.  

Ørstavik: har UiO eiendomsrett til forelesningene? Kan man stille krav til å 

kunne forelese på engelsk? 

Rykke: alle forelesninger blir podcastet på tannlegeutdanningen i Baltimore. 

Ingen studenter som møtte opp på forelesning. Lite inspirerende for 

foreleseren. Ønsker allikevel å podcaste forelesninger på OD. Da 8. semester 

ble gjort om til engelsk, ble undervisere tilbudt engelskkurs.  

Henriksen: vil bli godt mottatt. Tror studentene allikevel møter på forlesning. 

Mulighet til å stille spørsmål. Podcast gir mulighet til å repetere. 

Rykke: jur.fak har undersøkt eiendomsretten. Sjekkes. 

 

 

Vedtak: 

 

PSS støtter forslaget og at man går inn for at alle forelesninger etter hvert 

podcastes, og begynner med 8. semester. Undervisere oppfordres til å podcaste sin 

forelesning.  

 

Eiendomsretten til forelesninger og bilder må sjekkes. Dette gjelder både referanse til 

andres materiale brukt i forelesningen og foreleserens behov for beskyttelse av sitt 

åndsverk. Hvem eier forelesningen når den publiseres? Dette må klargjøres.  

 

 

b) Endringer i programplan for spesialistutdanningen 

 

Antall kasus justeres fra 40 til 50. Rettelsen er i henhold til spesialistreglene. 

 

 

Vedtak: 

 

PSS tar endringen til etterretning, og ber om at det rettes opp i programplanen for 

spesialistutdanning. 

 

4. Eventuelt 

 

a) Møtedatoer for vårsemesteret fastsettes etter møter i fakultetsstyret. Ettersom disse 

ikke er vedtatt enda, vil møtedatoer for vårsemesteret settes opp som sak på neste 

møte. 

Forslag til første møte i 2012: 7. februar 2012 kl. 09:00, evt. må fakultetsstyret 14. 

februar flyttes én uke fram. Opptak av spesialistkandidater må skje i første møte etter 

jul. Man er da avhengig å ha protokoll fra nasjonal opptakskomité for 

spesialistutdanning (NOS) (møte 20. januar) innen dokumentfristen for PSS. I tillegg 

skal dobbeltkompetansekandidatene ideelt sett også tas opp i  NOS, og i etterkant må 

disse tilsettes i fakultetsstyret. 

 

b) Praksisstudiet 10. semester 



Tilbakemelding fra Ragnhild Henriksen: Ønsker retningslinjer for å søke om lavt 

nummer. Ble diskusjon om bakgrunnen for hvorfor kun 4 fikk innvilget. Rykke: 

Mange søknader på bakgrunn av økonomi, og disse er umulig å etterprøve. 

Retningslinjene må klargjøres og rutinene vil bli innskjerpet innen neste 

praksisperiode.  

 

 

Møtet slutt: 16:30 

 

08.12.11 

 

 

Morten Rykke    Henriette Kleivane 

Leder     sekretær 

 

 


